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PROTOKÓŁ Nr XXIV/13 
Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 20 czerwca 2013 r. 
 
 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200 zakończono o godz. 1350.   
 
I. Obecność. 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych, 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu. 
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień – Buryszek Sekretarza Powiatu 
oraz dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek oraz zaproszeni goście.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. 

 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie 
lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 16 
maja 2013 r. 

2. Interpelacje i zapytania radnych.  
3. Przyjęcie Sprawozdania Finansowego Powiatu Goleniowskiego za 2012 
r., Sprawozdania Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu 
Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. i Informacji o stanie mienia Powiatu 
Goleniowskiego za 2012 r.  
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, 
b) stanowiska Komisji, 
c) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2012 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r.  
d) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu  

w Goleniowie za 2012 rok.  
4. Ocena sytuacji na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim w roku 2012. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. 
przeciwdziałania narkomanii w Powiecie Goleniowskim.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

     b) stanowiska Komisji. 
6. Ocena zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
     b) stanowiska Komisji. 
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7.Organizacja i koszty funkcjonowania oświatowych jednostek 
organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 2012. 

     a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
     b) stanowiska Komisji.  
8. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na 
lata 2008 - 2013. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

    b) stanowiska Komisji. 
9.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
    a) zmiany uchwały o przystąpienie do Powiatowego Programu zakupu 

samochodów ratowniczo-gaśniczych dla Gmin z Powiatu Goleniowskiego na 
lata 2013 – 2018,  

    b) trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym oraz szkołom  
i placówkom niepublicznym działającym na terenie powiatu goleniowskiego, 

    c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

    d) uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2013r., 
    e) kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2014 rok, 
    f) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Goleniowskiego i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
za I półrocze roku budżetowego, 

    g) rozpatrzenia skargi, 
    h) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu 

w Goleniowie.    
10. Blok informacyjny: 
    a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
    b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
11.Wolne wnioski. 
12. Odpowiedzi na interpelacje. 
13. Zamknięcie obrad.  
 
III. Przebieg posiedzenia.  
 
Ad.1.a.  
Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 
XXIV sesji Rady Powiatu w Goleniowie, następnie powitał wszystkich radnych  
i zaproszonych gości. Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, iż na sali 
obrad jest 14 radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 
uchwał.   
 
Ad.1.b.  
Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia  
i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  
 
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował Przewodniczącego Rady, iż nie ma 
uwag do porządku obrad sesji.  
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc wprowadził dwa projekty uchwał do 
porządku dziennego sesji. W imieniu Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
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Kazimierza Lembasa do pkt 9 ppkt g) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi. 
 
Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 14 
głosów za.  
 
Następnie Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaproponował wprowadzenie do 
pkt 9 ppkt h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 
stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu w Goleniowie.     
 
 Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę do porządku obrad – 14 
głosów za.  
 
Godz. 1205 – przybyli Radni Gizela Rybicka i Marcin Fedeńczak – stan 16 
radnych. 
 
Ad.1.c.  
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż protokół  
z XXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 16 maja 2013 r. był wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu na siedem dni przed dzisiejszą sesją.  
 
Radni uwag do protokołu nie zgłosili.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół XXIII sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 16 maja 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 
16 radnych.  
 
Ad.2.  
Radna Gizela Rybicka podziękowała Staroście T. Stanisławskiemu za udzieloną 
odpowiedź na interpelację w sprawie utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej 
w Goleniowie. Ponadto zapytała, czy na dzień dzisiejszy coś więcej wiadomo  
w tej sprawie, czy jest szansa, by jeszcze w tym roku warsztaty rozpoczęły 
swoją działalność i czy przy okazji tworzenia warsztatów terapii zajęciowej 
przewidziane jest utworzenie zakładów aktywności zawodowej.  
 
Ad.3.  
Sprawozdanie Finansowe Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. stanowi zał. nr 2 
do protokołu. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania 
budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
Informacja o stanie mienia Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. stanowi zał. nr 
4 do protokołu.  
 
Ad.3.a.  
Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie Nr XLVI/131/2013 z dnia 3 
kwietnia 2013 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2012 rok przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Goleniowie. RIO 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok 
przedłożone przez Zarząd Powiatu w Goleniowie. Uchwała ta stanowi zał. nr 5 
do protokołu. Następnie Starosta poinformował, iż w dniu 24 maja 2013 r. 
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Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie podjął 
pozytywną opinię w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
w Goleniowie w sprawie pozytywnego zaopiniowania sprawozdania  
z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. i udzielenia Zarządowi 
Powiatu w Goleniowie absolutorium. Uchwała Nr LXXXII.220.2013 stanowi zał. 
nr 6 do protokołu. 
 
Ad.3.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja przyjęła sprawozdanie finansowe Powiatu 
Goleniowskiego i zaopiniowała pozytywnie. 
 
Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury 
poinformował w imieniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej, 
że obie Komisje zapoznały się z uchwałami RIO w sprawie pozytywnego 
zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r.  
i wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu  
i przyjęły większością głosów oba sprawozdania. 
 
Starosta T. Stanisławski przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu  
w Goleniowie do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego 
za rok 2012, które stanowi zał. nr 7 do protokołu. 
 
Radny Czesław Siwek – Przewodniczący Klubu Radnych Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej poinformował, iż na posiedzeniu Komisji Budżetu  
i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej członkowie Klubu SLD pozytywnie 
ustosunkowali się do zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2012 
gdyż było ono sporządzone w sposób prawidłowy, zgodnie ze sztuką. Radny 
dodał, że jeżeli chodzi o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2012 
r. to pracę Zarządu Klub ocenia pozytywnie. Sprawa ochrony zdrowia została 
załatwiona w sposób w jaki radny zgłaszał we wcześniejszych swoich 
interpelacjach, choć zdaniem Radnego mogło to być zrobione dużo wcześniej. 
Ponadto dobrze rozwiązany drażliwy temat połączenia szkół w Goleniowie, gdzie 
odbyło się bez żadnego społecznego sprzeciwu, co należy uznać za sukces 
Zarządu, dlatego Klub Radnych SLD uwag do działalności Zarządu Powiatu nie 
ma. 
 
Marcin Fedeńczak – Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej  
w imieniu swojego Klubu oraz Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego 
poinformował, iż Klub PO i PSL po szczegółowym przeanalizowaniu 
przedłożonego sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 
Powiatu Goleniowskiego za 2012 r. pragnie zwrócić uwagę na bardzo dobre 
wykonanie budżetu za rok 2012. Na powyższą ocenę wpłynęła  
w głównej mierze proporcja wydatków bieżących i majątkowych. Realizacja tak 
wysokich wydatków inwestycyjnych pozwala szybko modernizować 
infrastrukturę Powiatu Goleniowskiego, bez zbędnego zadłużania się. Klub 
Radnych PO i PSL zdając sobie sprawę z trudności z jakimi zetknął się Zarząd 
Powiatu w trakcie realizacji budżetu na rok 2012 szczególnie związanych  
z uzyskaniem planowanych dochodów majątkowych oraz biorąc pod uwagę 
pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedłożone sprawozdanie 
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ocenia pozytywnie i będzie głosować za udzieleniem absolutorium dla Zarządu 
Powiatu w Goleniowie z tytułu wykonania budżetu za rok 2012. 
 
Godz. 1215 przybył Radny Kazimierz Lembas – stan 17 radnych.  
 
Ad.3.c.  
Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie W. Kaleczyc poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 
r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu za 2012 r., który stanowi zał. nr 8 
do protokołu  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2012 rok oraz sprawozdania  
z wykonania budżetu za 2012 r., Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym się, w obecności 17 radnych.  
 
Uchwała nr XXIV/220/13 stanowi zał. nr 9 do protokołu.   
 
Ad.3.d.  
Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie Witold Kaleczyc poddał pod 
głosowanie przedłożony projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu 
Powiatu w Goleniowie za 2012 rok, który stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
 
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za udzieleniem absolutorium 
dla Zarządu Powiatu w Goleniowie za 2012 r. głosowało 15 radnych za, 2 
radnych wstrzymało się od głosowania.  
 
Uchwała nr XXIV/221/13 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  
 
Starosta Tomasz Stanisławski podziękował w imieniu Zarządu Powiatu za 
udzielenie Zarządowi absolutorium i dodał, że to w jakiej kondycji finansowej 
jest powiat i to co udało się zrobić w ostatnim czasie i to co jeszcze chcemy 
zrobić świadczy o tym, że potrafimy się porozumieć, a co nie jest łatwe patrząc 
chociażby na inne powiaty, o których mówiliśmy na Komisjach świadczy o tym, 
że na sercu leży nam dobro powiatu i w tym kierunku idziemy. Jeżeli chodzi  
o sprawy społeczne, to udało nam się zrobić wiele w porównaniu z innymi 
powiatami i jeżeli dodatkowo uda nam się zorganizować Warsztaty Terapii 
Zajęciowej i zakłady aktywności zawodowej, to w ten sposób chcielibyśmy 
zakończyć ten cały proces kształcenia i zagospodarowania całego potencjału 
osób niepełnosprawnych w naszym powiecie. Ponadto jesteśmy pierwszym 
powiatem w Polsce, któremu zaproponowano wejście z obligacjami na giełdę  
i to też świadczy o tym, że instytucje finansowe mają do nas zaufanie  
i jesteśmy tym powiatem, który pierwszy będzie te ścieżki przemierzał i to też 
jest naszym wspólnym sukcesem. To, że udaje nam się dogadać z gminami 
Powiatu Goleniowskiego w różnych projektach, począwszy od programu 
dotyczącego dróg, gdzie inne powiaty nie dogadują się z gminami nie pozyskują 
środków ponieważ w większości preferowane jest partnerstwo,  
a nam się udaje, w związku z tym, co roku otrzymujemy środki na wspólne 
projekty finansowe chociażby na tzw. schetynówki i tu myślę, że jest to nasz 
wspólny sukces. Bardzo ważne jest to jak Państwo Radni z poszczególnych 
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gmin powiatu potraficie wpłynąć na swoich wójtów, czy burmistrzów wpływa na 
to, że te środki wydatkujemy w sposób odpowiedni. Na zakończenie swojej 
wypowiedzi Starosta  podziękował raz jeszcze w imieniu Zarządu za udzielone 
absolutorium.  
 
Ad.4.  
Materiał dot. Oceny sytuacji na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim  
w roku 2012, stanowi zał. nr 12 do protokołu.   
 
Ad.4.a.  
Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, iż powyższy materiał był 
analizowany na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 5 czerwca 2013 r. 
Starosta dodał, iż sytuacja na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim  
z perspektywy Województwa Zachodniopomorskiego nie jest najgorsza. Patrząc 
na miesiąc kwiecień lepszym powiatem jeżeli tak można powiedzieć tzn.  
o lepszym współczynniku bezrobocia jest tylko Powiat Kołobrzeski, dlatego też 
można powiedzieć, iż jesteśmy liderem wśród powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego. Jest to bardzo dobry wynik i co prawda  marzyłoby się 
o jedno cyfrowym wyniku bezrobocia ale to jeszcze dużo pracy przed nami  
i przed przedsiębiorcami.    
 
Ad.4.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z materiałem i pozytywnie go 
zaopiniowała. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury przedstawiony materiał 
przyjęły bez zastrzeżeń.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
materiału dotyczącego Oceny sytuacji na rynku pracy w Powiecie Goleniowskim 
w roku 2012, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.                          
 

Ad.5.  
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania 
narkomanii w Powiecie Goleniowskim, stanowi zał. nr 13 do protokołu.   
 
Ad.5.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie omawiane 
było na posiedzeniu Zarządu w dniu 26.04.2013 r. 
 
Ad.5.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 
  
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury przedstawione 
sprawozdanie przyjęły do wiadomości.  
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Sprawozdania z działalności Powiatowego Koordynatora ds. przeciwdziałania 
narkomanii w Powiecie Goleniowskim, Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych.  
 

Ad.6.  
Materiał dotyczący oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego 
stanowi zał. nr 14 do protokołu.   
 
Ad.6.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż powyższe sprawozdanie analizowane 
było na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 8.05.2013 r. i zostało przyjęte. 
 
Ad.6.b. 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z przedstawionym 
materiałem. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury zapoznała się  
z powyższym materiałem, a zwłaszcza z wnioskami końcowymi, które ten 
materiał zawierał.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
Ad.7.  
Materiał dotyczący organizacji i kosztów funkcjonowania oświatowych 
jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 
2012 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 
 
Ad.7.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu analizował powyższy 
materiał w dniu 5.06.2013 r. Starosta dodał, że z obserwacji  wynika, iż poziom 
finansowania oświaty w naszym powiecie jest bezpieczny  
i na dobrym poziomie, a patrząc na ościenne powiaty można powiedzieć, że 
idealny.  
 

Ad.7.b.  
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja wnikliwie przeanalizowała przedstawiony 
materiał. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury dokładnie zapoznały się 
z przedłożonym materiałem. Radny dodał, że jest to cenna informacja zwłaszcza 
w zakresie funkcjonowania niektórych jednostek. Z informacji tej wynika, które 
jednostki są bardziej rentowne, a do których musimy dokładać więcej 
pieniędzy, w związku z tym pojawiały się głosy członków Komisji  
i zapytania, w którym kierunku nasza oświata powinna iść. Zdaniem 
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Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej jest to jeden z lepiej przygotowanych 
materiałów w tym zakresie. Dzięki tej informacji Komisja ma pełną wiedzę jeżeli 
chodzi o najważniejsze wskaźniki dotyczące oświaty w powiecie.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
materiału dotyczącego organizacji i kosztów funkcjonowania oświatowych 
jednostek organizacyjnych prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 
2012, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
       
Ad.8.  
Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 
2008-2013 stanowi zał. nr 16 do protokołu.   
 
Ad.8.a.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, iż Zarząd Powiatu niniejszą Strategię 
analizował na swoim posiedzeniu w dniu 05.06.2013 r. Starosta dodał, iż nowy 
Zespół pracuje nad opracowaniem nowej strategii na nową perspektywę 
środków unijnych do roku 2020. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja zapoznała się z przedstawionym 
materiałem. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury przyjęły do wiadomości 
Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 
2008-2013.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem 
Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego na lata 
2008-2013, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
Ad.9.a. 
Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały o przystąpienie do Powiatowego Programu zakupu samochodów 
ratowniczo-gaśniczych dla Gmin z Powiatu Goleniowskiego na lata 2013 -2018, 
który stanowi zał. nr 17 do protokołu.    
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
zmiany uchwały o przystąpienie do Powiatowego Programu zakupu 
samochodów ratowniczo-gaśniczych dla Gmin z Powiatu Goleniowskiego, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
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UCHWAŁA NR XXIV/222/13 stanowi zał. nr 18 do protokołu.   
 
Ad.9.b. 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie trybu 
udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym oraz szkołom  
i placówkom niepublicznym działającym na terenie powiatu goleniowskiego, 
stanowiący zał. nr 19 do protokołu.  
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira podziękowała za dostarczenie Radnym wykazu 
szkół i placówek publicznych i niepublicznych, które dotowane są  
z budżetu powiatu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
trybu udzielania i rozliczania dotacji szkołom publicznym oraz szkołom  
i placówkom niepublicznym działającym na terenie powiatu goleniowskiego, 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIV/223/13 stanowi zał. nr 20 do protokołu.   
 
Ad.9.c.  
Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę  
w sprawie ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na trenie Powiatu 
Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 21 do protokołu. 
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
ustalenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na trenie Powiatu 
Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXIV/224/13 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  
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Ad.9.d.  
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc omówił projekt uchwały  
w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 
2013 r., stanowiący zał. nr 23 do protokołu.  
 
Przewodniczący dodał, że jeżeli chodzi o zaplanowaną sesję wyjazdową  
w miesiącu sierpniu to został rozdany harmonogram mówiący o tym, gdzie  
i o której godzinie mniej więcej będziemy wizytować i jeżeli ktoś będzie chciał 
dołączyć w trakcie, to ma już podaną godzinę i miejsce wizyty Radnych  
w danej jednostce.  
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
uchwalenia Planu Pracy Rady Powiatu w Goleniowie na II półrocze 2013 r., 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIV/225/13 stanowi zał. nr 24 do protokołu. 
 
Ad.9.e.  
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 
kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2014 rok, który stanowi 
zał. nr 25 do protokołu.   
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
kierunkowych założeń polityki budżetowej powiatu na 2014 rok, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIV/226/13 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  
 
Ad.9.f. 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego i kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej za  
I półrocze roku budżetowego, stanowiący zał. nr 27 do protokołu.  
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
uchwały. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
przedłożony projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego i kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej za  
I półrocze roku budżetowego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XXIV/227/13 stanowi zał. nr 28 do protokołu. 
 
Ad.9.g.  
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowiący zał. nr 29 do protokołu.  
Przewodniczący powiedział, iż jest to skarga na działalność Dyrektora Domu 
Pomocy Społecznej w Nowogardzie, którą Komisja Rewizyjna uznała za 
bezzasadną.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR XXIV/228/13 stanowi zał. nr 30 do protokołu.  
 
Ad.9.h.  
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc omówił projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy  
z Radnym Rady Powiatu w Goleniowie stanowiący zał. nr 31 do protokołu.  
Następnie Przewodniczący dodał, iż projekt uchwały został opracowany po 
dłuższej korespondencji z Wojewodą, który powołuje się na orzecznictwo 
Naczelnego Sądu Administracyjnego stwierdzając, że Rada Powiatu  
w Goleniowie powinna podjąć uchwałę w sprawie Radnej Danuty 
Domaradzkiej. W związku z powyższym Przewodniczący przygotował projekt 
uchwały w tej sprawie.      
 
Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym 
Rady Powiatu w Goleniowie. 
 
Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, iż 
Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały w sprawie odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku 
pracy z Radnym Rady Powiatu w Goleniowie, ponieważ ustały przyczyny, dla 
których Prezes Banku Spółdzielczego w Goleniowie mógł rozwiązać stosunek 
pracy z Radną Danutą Domaradzką.   
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Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż zainteresowani 
Radni Danuta Domaradzka i Czesław Siwek na swój wniosek nie będą brać 
udziału w głosowaniu nad niniejszym projektem uchwały. 
 
Biorących udział w głosowaniu - 15 radnych.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu  
w Goleniowie, Rada głosowała 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym się.   
 
UCHWAŁA NR XXIV/229/13 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  
 
Ad.10.a. 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 26 kwietnia 2013 r. do 28 maja 2013 r., stanowi zał. nr 33 do 
protokołu.   
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc poprosił o zadawanie ewentualnych pytań do 
sprawozdania. 
 
Radny Piotr Kijko poprosił o wyjaśnienie pkt 5 ze str. 5, poz. 17 na str.7  
i zwrócił uwagę, ze na str. 13 powtarza się pkt 9 i 10. 
 
Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Tomasz Kulinicz, który poinformował, że jeżeli 
chodzi o pkt 9 i 10 na str. 13 to rzeczywiście można było napisać, że to były 
dwa wnioski i wymienić marki samochodów zawartych  
we wnioskach. 
Jeżeli natomiast chodzi o pkt 17 na str. 7 to jest on związany z wnioskiem 
dyrektora, który zgłosił potrzebę zabezpieczenia środków na nauczanie 
indywidualne i urlopy dla poratowania zdrowia. Środki te są zabezpieczone  
w Wydziale Oświaty w bonie indywidualnym i są przekazywane szkołom na ich 
wniosek. Podobnie rzecz się ma jeżeli chodzi o pkt 5 na str. 5, również środki te 
są zabezpieczone w budżecie z przeznaczeniem na poszczególne jednostki  na 
dokształcanie i doskonalenie nauczycieli.   
 
Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 4 ze str. 5 i ppkt 10 ze str. 2. 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że istotnie w ppkt 10 powinno być 
napisane, że chodzi o ulicę w miejscowości Dobrzany, a nie o drogę. Jeżeli 
chodzi o pkt 4 na str. 5 to stwierdzono pęknięcie ściany budynku basenu i na 
wniosek Pani Dyrektor Zarząd Powiatu wyraził zgodę, aby przy pomocy 
Wydziału Inwestycji wybrać biegłego, który dokona ekspertyzy za taką kwotę. 
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira poprosiła o wyjaśnienie pkt 7 ze str. 1 
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, iż jest to decyzja Zarządu Powiatu 
na tzw. zawody motokrosowe w Nowogardzie. Ze względu na błędy 
proceduralne środki te w wysokości 5.000 zł będą wydatkowane w oparciu  
o konkurs.   
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Następnie Radna A. Fedorczuk-Smolira poprosiła o wyjaśnienie pkt 5 ze str. 12 
dot. funduszy norweskich.  
 
Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, że zgodnie z tym, iż Polska 
przystąpiła do UE wstąpiła również do Europejskiego Obszaru Gospodarczego. 
W ramach podpisanych umów z Unią Europejską państwa należące do EFTY 
(organizacja kiedyś konkurencyjna do Unii, a obecnie współpracująca z UE) 
utworzono fundusz wsparcia dla krajów, które tracą na tym, że te państwa 
dopuszczono do naszego rynku. Fundusz Norweski jest jednym z funduszy, bo 
jest jeszcze Fundusz Szwajcarski i Fundusz Islandzki, które funkcjonują  
w ramach podpisanych umów dwustronnych. Te pieniądze są w perspektywie 
podobne jak unijne, dzielone na wszystkie państwa, a Polska jest głównym 
beneficjentem tych funduszy ze względu na największą obszarowo  
i wymiarowo gospodarkę dostajemy około 500 mln euro do rozdysponowania 
rocznie. Te pieniądze są dzielone na różne obszary, większość do tej pory była 
wydawana na ochronę środowiska, stąd termomodernizacja obiektów oraz na 
rewitalizację zabytków, a część jeszcze na inne obszary funkcjonowania 
szczególnie na duże inwestycje. W związku z tym, iż ogłoszono nabór na 
termomodernizację i możemy pozyskać około minimum 85% na 
termomodernizację pozostających w naszej dyspozycji budynków trzeba 
przygotować wniosek. Aplikowanie o środki norweskie jest trochę inne niż  
o środki unijne, bo wymaga aplikowania w języku angielskim i tutaj gra słów  
z tłumaczenia jest bardzo ważna, a wymagany udział własny jest na poziomie 
tylko 15%, a w niektórych przypadkach tylko do 10% . 
 
Wicestarosta Tomasz Kulinicz dodał, iż w roku 2010 ze środków norweskich 
realizowaliśmy duże zadanie geodezyjne polegające na pomiarze budynków 
całego województwa i w związku z tym powołany został Związek Powiatów 
Województwa Zachodniopomorskiego. Na ten cel pozyskaliśmy 20 mln zł.     
 
Radna A. Fedorczuk-Smolira poprosiła o wyjaśnienie pkt 6 ze str. 12, czy w tej 
sprawie współpracujemy z gminami naszego powiatu i czy z tego tytułu będą 
jakieś refundacje z NFZ, ponieważ wiadomo, że badania profilaktyczne też 
kosztują. 
 
Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiedział, iż nasza Spółka Szpitalna może 
ubiegać się podobnie jak inne podmioty o dofinansowanie z Funduszy 
Norweskich tych elementów, które są wskazane. Natomiast żeby zgłosić się do 
NFZ o refundację podmiot musi być wyposażony w odpowiedni sprzęt. Tutaj są 
dwa obszary, jeden to długoterminowa opieka, o której mowa jest w pkt 5 
sprawozdania i pkt 6 mówiący o doposażeniu w sprzęt pomagający we 
wczesnym wykrywaniu przypadków onkologicznych i szpital powinien takim 
sprzętem dysponować bo jak wiadomo ważna jest wczesna diagnoza i żeby 
aplikować do NFZ o tego typu kontrakty musimy takim sprzętem dysponować. 
Jeżeli chodzi o spółkę to badań mammograficznych nie mamy, a szkoda bo są 
one potrzebne dlatego stąd pomysł o ich aplikowanie.  
 
Ad.10.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 22 czerwca  
w sobotę o godz. 1000 odbędą się Powiatowe Zawody Sportowo – Pożarnicze na 
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stadionie w Goleniowie, w których będzie uczestniczył wspólnie z Panem 
Starostą i serdecznie zaprasza na nie również wszystkich Radnych.        
Następnie Przewodniczący poinformował, że jest zaproszenie dla wszystkich 
Radnych I LO w Nowogardzie na zakończenie roku szkolnego 28 czerwca  
o godz. 1200 w sali gimnastycznej szkoły. 
Na zakończenie swoich informacji Przewodniczący poinformował Radnych, iż 26 
czerwca br. o godz. 1030 w Warszawie Powiat Goleniowski będzie debiutował na 
Giełdzie Papierów Wartościowych. Na uroczystości tej będzie przemawiał Pan 
Starosta w imieniu Powiatu Goleniowskiego i na tę uroczystość Zarząd może 
zaprosić też grupę osób, które chciałyby pojechać na debiut.  
W związku z tym wszystkie osoby chętne proszę o pozostanie po sesji  
i zgłoszenie się do mnie. Jeżeli będzie to większa grupa to zostanie 
zorganizowany wspólny wyjazd.  
 
W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Pana Kazimierza Lembasa o przedstawienie Planu Pracy 
Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2013 r. do zaakceptowania Radzie Powiatu. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej K. Lembas przedstawił Plan Pracy Komisji 
Rewizyjnej na II półrocze 2013 r., który stanowi zał. nr 34 do protokołu.   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Planu 
Pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie,  
w obecności 17 radnych.  
 
Wicestarosta T. Kulinicz poinformował, iż na zakończeniu roku szkolnego  
w dniu 28 czerwca w każdej naszej szkole będzie obecny przedstawiciel Zarządu 
Powiatu. 
 
Ad.11.  
Radni nie zgłosili żadnych wniosków.  
 
Ad.12.  
Starosta Tomasz Stanisławski udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnej Gizeli 
Rybickiej w kwestii utworzenia Warsztatów Terapii Zajęciowej, iż nie udało się 
utworzyć tych Warsztatów na terenie PCER ponieważ jest tam ciągłość 
projektu. Natomiast w międzyczasie okazało się, że pewne pomieszczenia na 
terenie szpitala zostaną zwolnione, gdzie jest obecnie drukarnia. Po konsultacji 
z Panią Prezes Spółki Szpitalnej, Panią M. Gąsior – Dyrektorem Szkoły 
Specjalnej i Panią K. Jaworską – Dyrektor PCPR można by było te 
pomieszczenia dostosować na potrzeby WTZ i tylko należałoby dograć sprawy 
proceduralne, bo w tej chwili pomieszczenia te są w użyczeniu Spółki 
Szpitalnej. W tym kierunku idziemy i na pewno nie zostanie ten projekt 
odrzucony, a najprawdopodobniej właśnie tam uda się te pomieszczenia 
dostosować do potrzeb WTZ, które zostaną wyłonione w drodze konkursu. 
Natomiast jeżeli chodzi o zakłady aktywności zawodowej, to również 
chcielibyśmy, aby coś takiego zostało utworzone w Goleniowie, choć jest to 
zadanie Marszałka Województwa.  
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Wicestarosta Tomasz Kulinicz w imieniu Zarządu Powiatu oraz Dyrektor ZSS 
Pani Marzanny Gąsior chciałby serdecznie zaprosić wszystkich Radnych  
na podsumowanie osiągnięć uczniów roku szkolnego 2012/2103w najbliższy 
poniedziałek do ZSS w Goleniowie.          
 
Ad.13.  
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold 
Kaleczyc o godz. 1350 dokonał zamknięcia XXIV sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie.  
 
 
       Przewodniczący Rady Powiatu 

 

          Witold Kaleczyc  

 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Agata Ostrowska  
 
Goleniów, dnia 04 lipca 2013 r.  


